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Zápisnica 

Zo štvrtého zasadnutia  obecného zastupiteľstva Vyšný Mirošov konaného dňa 28.07.2023 

Číslo: 5/2023 

Prítomní poslanci:  Martin Steško, Michal Miko, Emil Cina, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Renáta 
Savčáková, Mgr. Milan Liga 
Ospravedlnení poslanci:  
Neospravedlnení poslanci:  
Prítomní:  
 
Program: 
1.  Úvodné náležitosti: 
     a/  Otvorenie zasadnutia 
     b/  Schválenie programu zasadnutia 
     c/  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
     d/  Voľba návrhovej komisie 
 2.  Správa o plnení ozdravného režimu 
 3. Zmluva o zriadení vecného bremena medzi Obcou Vyšný Mirošov a Východoslovenskou 
distribučnou, a.s. Košice 
 4.  Rozpočtové opatrenie č. 202301 
 5. Rôzne 
 6.  Diskusia 
 7.  Návrh na uznesenie 
 8.  Záver               
                                                                                                            
Bod č.1 
 a/ Na úvod privítal zástupca starostu obce Vyšný Mirošov p. Martin Steško všetkých 
prítomných poslancov obecného zastupiteľstva a hostí. 
 Skonštatoval, že Obecné zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 
 
 b/ Zástupca p. Martin Steško prečítal program zasadnutia.  
 
Program zasadnutia poslanci OZ schválili. 
 
 c/ Poslanci OZ určili za zapisovateľa zápisnice  p.  Gabrielu  Pavelčákovú a za overovateľov 
zápisnice boli určení  p. Renáta Savčáková a p. Emil Cina. 
 
 d/ Do návrhovej komisie boli určení: p. Michal Miko, p. Ladislav Ferenc, p. Michal Ferenc. 
 
(Za: Martin Steško, Emil Cina, Michal Miko, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Renáta Savčáková, Mgr. 
Milan Liga, Proti: 0,  Zdržali sa: 0) 
               
Bod č. 2 
 Zástupca obce p. Martin Steško prečítal Správu o plnení ozdravného režimu ku dňu 
28.07.2023: 
 
Obecné zastupiteľstvo vo Vyšnom Mirošove dňa 08.04.2023 schválilo zavedenie ozdravného režimu 
uznesením č. 14/2023.                                                 
Stav výšky záväzkov obce k 31.12.2022 podľa § 19 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 
územnej samosprávy predstavoval po lehote splatnosti 148 371,71 Eur, čo činilo viac ako 15 % 
skutočných bežných príjmov obce k 31.12.2022. 
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To znamená,  že podľa § 19 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 
bola prekročená hranica 15% a bolo nevyhnutné zaviesť ozdravný režim a prijať opatrenia, ktorými sa 
do 90 dní podarí znížiť stav záväzkov pod uvedenú hranicu.  
Neuhradené uznané záväzky obce po lehote splatnosti viac ako 60 dní sú vo výške    148 371,71 Eur.  
Podstatnú časť tvoria faktúry od firmy ZEPO s.r.o. vo výške 127 435,56 Eur, ktorá realizovala výstavbu 
multifunkčného ihriska s altánkom. Dňa 03.03.2023 sme uzavreli splátkový kalendár s firmou ZEPO 
s.r.o. 
 
Plnenie ozdravného režimu: 
 

 Stav záväzkov k 28.07.2023 ešte nezohľadňuje vplyv opatrení, ktoré boli zavedené. 

 Štruktúra záväzkov po lehote splatnosti viac ako 60 dní k 28.07.2023 je uvedená v prílohe č. 1. 

 Obec naďalej vyvíja aktivity ohľadom vysporiadania Zmluvy o dielo s dodávateľom stavebných prác 
na projekt „ Multifunkčné ihrisko s altánkom“. Prebiehajú rokovania s dodávateľom stavebných prác. 
Nakoľko multifunkčné ihrisko nebolo skolaudované z dôvodu postavenia altánku na cudzích 
pozemkoch, zhotoviteľ ihriska bol oboznámený z reklamáciou.  
 
Opatrenia v oblasti príjmov: 
 

 Prehodnocujú sa pohľadávky a stav ich vymáhania (exekučne zrážky). Stav vymožiteľných pohľadávok 
za júl 2023 je 330,14 € za dane a poplatky minulých rokov a 560 € za energie v pohostinstve. 

 Zvážiť predaj prebytočného majetku v spolupráci s poslancami obecného zastupiteľstva 
 
Opatrenia v oblasti výdavkov: 
 

 Objednávajú sa a obstarávajú sa len tie výdavky, ktoré vyplývajú z existujúcich zmluvných vzťahov 

 Zmluvy s VSE a.s. za energie boli upravené na cenu regulovanú úradom  

 Preverujú sa a upravujú paušály na telefóny v rámci operátorov, s ktorými sú uzatvorené zmluvy 

 Preverujú sa a ukončujú zmluvy s dodávateľmi, ktoré nie sú nevyhnutné na chod obce 

 Prehodnocujú a všetky poistné zmluvy na majetok 

 Prehodnocujú sa rozpočtované výdavky na nákup akéhokoľvek materiálu, prípadne služby. 

 Úprava miezd zamestnancom MŠ zo 100% úväzku na 60% úväzok do 31.08.2023 

 Zníženie cestovných výdavkov zástupcovi obce 
 
Poslanci OZ vzali na vedomie Správu o plnení ozdravného režimu ku dňu 28.07.2023. 
 
Bod č. 3 
 Poslanci OZ schválili Zmluvu o zriadení vecného bremena medzi Obcou Vyšný Mirošov a VSD 
a.s., Mlynská 31, 042 91 Košice. 
 
Zmluva o zriadení vecného bremena uzavretá podľa ust. § 151n a nasl. zákona č. 40/1964 Zb. 
č. zmluvy : 2476/VSD/2022  
č. stavby : 9008780  
názov stavby : VYŠNÝ MIROŠOV - zriadenie DTS úprava NN a DP 
 
(Za: Martin Steško, Emil Cina, Michal Miko, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Proti: Renáta Savčáková, 
Mgr. Milan Liga,  Zdržali sa: 0) 
 
Bod č. 4 
 V tomto bode poslanci OZ schválili úpravu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 202301. 
 
(Za: Martin Steško, Emil Cina, Michal Miko, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Proti: Renáta Savčáková, 
Mgr. Milan Liga,  Zdržali sa: 0) 
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Bod č. 5 
 Poslanci OZ vzali na vedomie:     

 Žiadosť p. Jaroslavy Krajkovičovej, v zastúpení JUDr. Michalom Harvišom, Advokátska kancelária 
vo veci „ Prístupová cesta k rodinnému domu“. Poslanci OZ diskutovali o možnostiach opravy 
prístupovej cesty, nakoľko po záplavách sa cesta ešte viac poškodila.  

 Žiadosť poslancov OZ vo Vyšnom Mirošove, ktorú podala poslankyňa Renáta Savčáková vo veci 
poskytnutia informácií v zmysle zákona č. 211/2000 Z.z. o slobodnom prístupe k informáciám.  
Poslanec p. Michal Miko sa vyjadril, že jeho meno tam nemalo figurovať nakoľko on nebol na 
predošlom zasadnutí a o ničom sa nedohol.  

 
 Poslanci OZ navrhli: 

 Osloviť stavebnú firmu p. Leška zo Svidníka ohľadom opravy cesty k rodinnému domu p. Jaroslavy 
Krajkovičovej 
 

(Za: Martin Steško, Emil Cina, Michal Miko, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Renáta Savčáková, Mgr. 
Milan Liga, Proti: 0,  Zdržali sa: 0) 
 
Bod č. 6 
 V tomto bode sa poslanci OZ a prítomní diskutovali: 

 Poslankyňa p. Renáta Savčáková – sa opýtala, či mal bývalý starosta p. Michal Petranik vyplatené 
odstupné. Zástupca p. Martin Steško odpovedal že nie. 

 Občan p. Ján Hoško – pripomienkoval, že koľko stálo celé multifunkčné ihrisko, že mohlo byť aj 
oveľa lacnejšie 
 - dať podnet na stavebný dozor 
 - nie sú faktúry na chodníky 
 - dlh na sociálnej poisťovni 

 Občan p. Peter Liga – požiadal, aby sa upravil terén pri PZ 
 
Poslanci OZ uvedené informácie vzali na vedomie. 
 
 Poslanci OZ navrhli:  

 Poslanec p. Mgr. Milan Liga – navrhol vyhlásiť v rozhlase, aby obyvatelia zaplatili dane 
z nehnuteľností a za stavebný odpad 
 - nové rozhodnutia za dane z nehnuteľnosti a komunálny odpad doručovať na podpis 

 
(Za: Martin Steško, Emil Cina, Michal Miko, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Renáta Savčáková, Mgr. 
Milan Liga, Proti: 0,  Zdržali sa: 0) 
 
Bod č. 7 

P. Martin Steško predniesol návrh na uznesenie, ktorý bol jednohlasne schválený. 
 

(Za: Martin Steško, Emil Cina, Michal Miko, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Renáta Savčáková, Mgr. 
Milan Liga, Proti: 0,  Zdržali sa: 0) 

 
Bod č. 8 
 Na záver sa zástupca starostu obce p. Martin Steško všetkým prítomným poďakoval za účasť 
a ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 
 
Zapísala: 
Gabriela Pavelčáková    .................................................  
Overovatelia:   
Renáta Savčáková   ................................................. 
 
Emil Cina    .................................................. 
 


